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7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 26.6.2017  
 
Tomko: 
Už keď som pri tej mestskej polícii, chcel som ešte na šéfa mestskej polície ohľadom 
nečistota na parkovisku pod streškou zimného štadióna, bývalej zemplínskej reštaurácii. 
Dennodenne tam vidím mládež, že sa tam stretáva a na druhý deň sa po nich pratá. Je tam 
strašne veľká kopa odpadkov. Ja si myslím, že už nadišiel čas, aby sme aj týchto 
mládežníkov, ktorí tam chodia na dosť bohatých vozidlách aj pokutovali za znečistenie týchto 
priestorov. Poďte sa tam ráno pozrieť po ich akcii nočnej, čo tam po nich ostáva. Myslím si, 
že ísť tam opísať evidenčné číslo vozidla, ktoré tam parkujú a na druhý deň to nafotiť, 
dôkazový materiál a poslať im faktúru za znečistené miesto, určite sa to dá. Poprosil by som 
mestskú políciu, aby sa na to pozreli, keď sa to dá.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čistota pri zemplínskej reštaurácii, tento priestor je pravidelne monitorovaný tak hliadkami 
mestskej polície, ako aj štátnej polície v nočných hodinách. Samozrejme je obmedzujúce, 
alebo resp. v mnohých prípadoch neriešiteľné, aby sa úplne zakázal prejazd vozidiel a vôbec 
mládeže v týchto priestoroch, ale tak, ako si uviedol pán poslanec, aj v záujme toho, aby sa 
tam nehromadil odpad, resp. aby tam nebola nečistota, tak aj aktivačné stredisko pravidelne 
upravuje tento priestor.  
 
Bc. Sosna: 
Čo sa týka monitoringu tých miest, ako je napr. zimný štadión, nie je to len zimný štadión, 
tých miest je viac, počnúc od sídliskových časti, časti takisto okolia základných škôl, kde 
dochádza potom ku škodám na majetku a k znečisteniu. Monitorujeme tie miesta, dotyčných 
doslova vytláčame, ale premiestňujú sa tie skupiny, a pokiaľ treba si uvedomiť naozaj, keď 
tam je 5-6 členná skupina pri zimnom štadióne a v momente príchodu hliadky pri kontrole 
majú všetci 18 +, to znamená nemusia sa ani podrobiť dychovej skúške, nerobia bordel, 
naozaj sedia tam  na obrubníku 3-4, rozprávajú sa, nie je dôvod, nemáme ani nijaké 
oprávnenie ich vykázať stade, lebo sú na verejnom priestranstve, nedopúšťajú sa, neporušujú 
nočný kľud, lebo nemajú pri sebe žiadne nejaké reprobedne, alebo podobne, len sedia. Áno, 
my ich odkontrolujeme, vieme, že sú tam, robíme tzv. kontrolu osoby, sú to tzv. KO-čka, 
robia sa z toho dôvodu, že v prípade, žeby došlo k poškodeniu napr. areálu základnej školy, 
alebo nejakému majetku, vieme koho sme kontrolovali a vieme sa nakontaktovať na tú osobu. 
Takže robíme tie kontroly, len treba si naozaj uvedomiť, že mladí ľudia nemajú v Trebišove, 
nechcem ich tým pádom nejakým spôsobom nejak legitimovať tú ich činnosť, ale nemajú kde 
chodiť, hej. My ich doslova vyženieme od  školy, presunú sa tam, o hodinu niekto volá, 
hliadka príde mestskej polície tam, odkontrolujeme, je to tá istá partia, zase sa tá partia 
presunie niekam inam. Presne to isté je v parku, kontroluje sa ostrovček, chodí sa aj do parku. 
Takže kontrolujeme naozaj, monitorujeme tie miesta, ale v prípade, že sú to ľudia, ktorí sú už 
plnoletí a nedopúšťajú sa hovorím verejné znečistenie, rušenie nočného kľudu, nedopúšťajú 
sa ničoho, ale monitorujeme.  
 
 
Na vedomie: 
MsP 


